
Zapisnik 10. redovne sjednice Studentskog zbora FFZG-a u ak. godini 2023./24. 

25. rujna 2024., 12:30, D2 

Sjednici prisustvuju članovi Studentskog zbora: Andrej Mitić, Nika Keserović, Rea Kurtović, 

Barbara Kiš, Leonarda Medved, Iva Kapović, Ante Petrović i Josip Majsec.  

Od ostalih studenata prisutni su: Dioklecijan Brečić-Jakovčević i Patrik Peica. 

 

Sjednicom predsjeda predsjednik Studentskog zbora FF Andrej Mitić. 

Predsjednik otvara sjednicu u 12:45 sati i predlaže dnevni red.  

Dnevni je red jednoglasno usvojen. 

1. Obavijesti 

Donesen je novi Pravilnik o studiranju. 

Molba za uvažavanje već provedenog postupka akreditacije diplomskih programa Rodnih studija 

te jednopredmetne Sociologije i Kroatistike nije uvažena. Programi će morati ići u proceduru po 

novom zakonu. 

Upisi u više godine studija traju. 

Vodič za brucoše je u finalnoj fazi izrade. 

2. Izvještaj sa sjednice Skupštine SZZG 

Čekamo Statut Skupštine SZZG. 

3. Izvještaj sa sjednice Fakultetskog vijeća 

Odobreni su novi prodekani: Dolores Grmača ostaje prodekanica za studijske programe, Hrvoje 

Stančić postaje prodekan za poslovanje, prodekan za nastavu i studente bit će Ivan Markić, za 

organizaciju i razvoj Slađan Turković, a za znanost i međunarodnu suradnju Lovorka Magaš 

Bilandžić. 

4. Izbor predsjednika/ce u ak. god. 2024./25. 



Predsjednik predlaže da se o izborima za predsjednika, zamjenika i tajnika glasa javno.  

Prisutni članovi jednoglasno podržavaju prijedlog. 

Nika Keserović predlaže Andreja Mitića za predsjednika u akademskoj godini 2024./25.  

Andrej Mitić jednoglasno je izabran za predsjednika Studentskog zbora Filozofskog fakulteta u 

akademskoj godini 2024./25. 

5. Izbor zamjenika/ce predsjednika/ce u ak. god. 2024./25. 

Andrej Mitić predlaže Niku Keserović za zamjenicu predsjednika u akademskoj godini 2024./25.  

Nika Keserović jednoglasno je izabrana za zamjenicu predsjednika Studentskog zbora 

Filozofskog fakulteta u akademskoj godini 2024./25. 

6. Izbor tajnika/ce u ak. god. 2024./25. 

Andrej Mitić predlaže Lovra Turaliju za tajnika Zbora u akademskoj godini 2024./25.  

Lovro Turalija jednoglasno je izabran za tajnika Studentskog zbora Filozofskog fakulteta u 

akademskoj godini 2024./25. 

7. Odluka o razrješenju i imenovanju člana Stegovnog suda za studente FF 

Predsjednik predlaže razrješenje Luke Mayera kao člana Stegovnog suda zato što je kolega 

diplomirao. Za novu članicu Stegovnog suda predlaže se Leonarda Medved.  

Odluka o razrješenju Luke Mayera s mjesta člana Stegovnog suda iz reda studenata i 

imenovanju Leonarde Medved novom članicom Stegovnog suda iz reda studenata donesena je 

jednoglasno.  

8. Odluka o razrješenju i imenovanju članova FV 

Nika Keserović predlaže razrješenje Brine Verdnik kao svoje zamjenice u Fakultetskom vijeću i 

imenovanje Jere Čovića kao novog zamjenika.  

Odluka o razrješenju Brine Verdnik s mjesta zamjenice predstavnice Nike Keserović i 

imenovanju Jere Čovića zamjenikom predstavnice Nike Keserović u Fakultetskom vijeću 

donesena je jednoglasno. 



9. Pregled i revizija imenovanja u fakultetskim povjerenstvima    

Andrej Mitić predlaže svoje razrješenje u povjerenstvu za promociju i imenovanje Nike Keserović 

novom članicom.  

Odluka o razrješenju Andreja Mitić s mjesta predstavnika u Povjerenstvu za promiciju i 

imenovanju Nike Keserović predstavnicom u Povjerenstvu za promociju donesena je 

jednoglasno. 

10. Dogovor o izradi novog Statuta i Pravilnika o radu i izboru studentskog pravobranitelja 

Predstoji nam izrada novog Statuta i novog Pravilnika o radu i izboru studentskog pravobranitelja, 

koji trebaju biti gotovi do 1. siječnja 2025. Zbor bi se trebao aktivnije uključiti u tu izradu. 

11. Dogovor o aktivnostima u narednoj akademskoj godini 

Predsjednik kaže da bi se vidljivost Zbora mogla poboljšati informiranjem o aktivnostima Zbora 

preko društvenih mreža. Nika Keserović kaže kako joj se to čini suvišno jer Zboru ne treba 

publicitet, da je važno da studenti znaju što je Zbor i kako i za što mu se mogu obratiti. Dioklecijan 

Brečić-Jakovčević dodaje da se interes za studentske zborove i udruge obično najviše širi osobnim 

kontaktima, tako da bi najbolja promocija Zbora bila u razgovorima članova s kolegama izvan 

Zbora. 

Zboru je preostalo 1280 eura sveučilišnog novca. Može se razmisliti u što bi se taj novac mogao 

uložiti. Spomenuti su prijedlozi zelenog trga za studente ispred KSFF-a i brucošijade. 

12. Dogovor o terminima sjednica u ak. god. 2024./25. 

Predsjednik predlaže da se odmah na početku odrede termini svih redovnih sjednica u sljedećoj 

akademskoj godini. Čeka se raspored sjednica Fakultetskog vijeća u sljedećoj akademskoj godini, 

pa je prijedlog da sjednice Zbora budu tjedan dana poslije Vijeća. 

13. Razno 

Dioklecijan Brečić - Jakovčević pita je li prodekanici za studente bilo prigovoreno što su upisi u 

više godine krenuli već 9. rujna, čime se preklapaju s dva tjedna jesenskog ispitnog roka. 

Predsjednik odgovara kako se to ipak čini boljim rješenjem za studente nego da upisi kreću kasnije, 

čime bi dolazilo do opasnosti da studenti ostanu neupisani u početnom dijelu nove ak. godine. 



Nika Keserović pita misli li da bi bilo bolje kad bi uprava bar ranije obavijestila studente kad kreću 

upisi u višu godinu na što je Dioklecijan Brečić - Jakovčević istakao da bi i to bio mali korak 

prema poboljšanju. 

 

Predsjednik zaključuje sjednicu u 13:27 sati. 

 

Ante Petrović, 

Zapisničar 

 

Andrej Mitić, 

Predsjedavatelj 


